
Product Name：Bluetooth Earphones 
Model: Vibe Bluetooth 、 Peak 
Bluetooth、Grain Bluetooth 

 







 

 

This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is 

subject to the following two conditions : (1) this device may not 



cause harmful interference, and (2) this device must accept any 

interference received, including interference that may cause 

undesired operation. 

The device has been evaluated to meet general RF exposure 

requirement. The device can be used in por table exposure 

condition without restriction.   

IC STATEMENT 

This device complies with Industry Canada license-exempt RSS 

standard(s). Operation is subject to the following two conditions: (1) 

this device may not cause interference, and (2) this device must 

accept any interference, including interference that may cause 

undesired operation of the device. 

Le présent appareil est conforme aux CNR d’Industrie Canada 

applicables aux appareils radio exempts de licence. L’exploitation est 

autorisée aux deux conditions suivantes :(1) l’appareil ne doit pas 

produire de brouillage, et (2) l’utilisateur de l’appareil doit accepter 

tout brouillage radioélectrique subi, même si le brouillage est 

susceptible d’en compromettre le fonctionnement. 

The device is compliance with RF field strength limits, users can 

obtain Canadian information on RF exposure and compliance. 

Le présent appareil est conforme de ce matériel aux conformités ou 

aux limites d’intensité de champ RF, les utilisateurs peuvent sur 



l’exposition aux radiofréquences et la conformité d’acquérir les 

informations correspondante.  

This Class B digital apparatus complies with Canadian ICES-003.  

Cet appareil numérique de la classe B est conforme à la norme 

NMB-003 du Canada. 

CAN ICES-3 (B)/NMB-3(B) 

 


